
 

 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Gitte Willumsen (KF) stillet den 21. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 137: 

”DI Byggeri vurderer, at det i fremtiden bliver mere attraktivt at investere i erhvervs-

ejendomme fremfor i udlejningsejendomme. Mener ministeren at det er hensigtsmæs-

sigt, når vi mangler boliger omkring de større byer?” 

Svar: 

Jeg skal henvise til mit svar på L 210 BOU spørgsmål nr. 69. Heraf fremgår, at lov-

forslaget vurderes ikke vil have nogen nævneværdig betydning for opførelsen af pri-

vate udlejningsboliger i fremtiden. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 

 

 

Bilag 

Bilag 1 – BOU L 210 – Svar på spm. 69. 

 

Sagsnr. 

2022 - 3481 

 

Doknr. 

552783 

 

Dato 

13-02-2023 

Offentligt
L 210 - endeligt svar på spørgsmål 137
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